
Legnica, dnia 31 sierpnia 2022 roku 

Maciej Kupaj 
Radny Rady Miejskiej Legnicy  

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski  
Prezydent Miasta Legnicy  

ZAPYTANIE 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o informacje o źródłach ogrzewania w obiektach oświaty oraz obiektach żłobków miejskich.

Proszę także o informacje o planowanym wzroście wysokości rachunków za centralne orzewanie.

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 
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